

TABLE OF CONTENTS

目 录

城市化进程中耕地保护政策及优化路径研究

Research on Farmland Protection Policy and Optimization Path in the Process of Urbanization

- 王丹.....1

西部地区城镇化水平动态评价分析: 2003~2020 年

Dynamic Evaluation and Analysis of Urbanization Level in Western China: 2003~2020

- 张鑫.....7

基于 GIS 空间分析的三线工业遗存保护再利用研究——以自贡电焊条厂为例

Research on the Protection and Reuse of Third-Line Industrial Relics Based on GIS Spatial Analysis: A Case Study of Zigong Electric Welding Electrode Factory

- 刘芯, 向铭铭.....13

我国新型城镇化进程中土地污染研究进展

Research Progress on Land Pollution in New Urbanization Process in China

- 张兆鑫, 刘哲, 罗玉虎.....24

浅析综合管廊项目发展前景及设计需求

Brief Analysis of the Development Prospect and Design Demand of the Urban Utility Tunnel Engineering

- 孟军, 朱林玉.....28

基于时空大数据的工业企业综合能效评价

A Comprehensive Efficiency Evaluation of Industrial Enterprise Based on Spatiotemporal Big Data

- 汪娟娟, 周松.....33